

GWA LAW, TAX & ACCOUNTING

GWA ASIA:您在亚洲发展的可靠合作伙伴

16

亚洲，作为七大洲中面积最大、人口最多的一个洲，对全球企业和投资者有极强的吸引力。其多元化的经济体系、蓬勃发展的人口数量以及战略性的地理位置，为那些寻求在这个充满活力的市场中拓展并取得成功的企业提供了大量机会。在迅速的城市化和技术进步的推动下，中国、越南和日本等国家已成为经济巨头。亚洲持续吸引着全球的关注和投资，处于全球经济发展的前沿。

GWA 成立于 2004 年，总部位于上海，业务遍及整个亚洲。我们的团队由 40 多名国际专业人士组成，帮助超 200 多位

客户应对了复杂的亚洲和欧洲法规。我们协助处理各种跨境和国内交易，从企业建立到持续稳步经营。我们的创始人兼执行合伙人 Giovanni Pisacane 用他自己的话清楚地解释了这一点：

“亚洲已成为吸引全球投资者的磁石：中国、越南、新加坡和印度尼西亚等国的高增长率，加上蓬勃发展的中产阶级推动了消费支出，迅猛的城市化促进了对基础设施的需求，以及在技术创新方面的领先地位，这些都促成了一个充满活力的投资生态系统。税收优惠和自由贸易协定等亲商



GWA ASIA: Your Trusted Partner to grow in Asia

Asia, the world's largest and most populous continent, has become a global powerhouse attracting companies and investors worldwide. Its diverse economies, thriving population, and strategic location offer a multitude of opportunities for those seeking to expand and succeed in this dynamic marketplace. Fueled by rapid urbanization and technological advancements, nations like China, Vietnam, and Japan have become economic giants. Asia continues to attract significant interest, solidifying its position at the forefront of global economic development.

Established in 2004 with headquarters in Shanghai, GWA has a strong presence throughout Asia. Our team of

more than 40 international professionals helps over 200 clients navigate the complexities of Asian and European regulations. We assist with various cross-border and domestic transactions, from establishing businesses to ensuring continued growth. Our Founder & Managing Partner, Giovanni Pisacane, explains it very clearly in his own words:

"Asia has become a magnet for global investors: high growth rates in countries such as China, Vietnam, Singapore and Indonesia, combined with a booming middle class driving consumer spending, rapid urbanization generating demand for infrastructure and leadership in technological innovation,



政策、快速增长的消费市场、较低的劳动力和运营成本、创新热点、战略要地和熟练劳动力, 这些因素的結合使亚洲成为投资者寻求增长和成功的首选目的地。

GWA 通过提供市场支持、监管指导、本地合作伙伴关系、办事处设立以及会计和战略咨询等持续服务, 帮助企业在亚洲立足。我们的专业知识和定制服务确保客户能够做出明智决策并实施有效解决方案, 加速市场进入和运营实施。与 GWA 合作, 企业能够显著提高在充满活力的亚洲市场上成功的机会。

亚洲为寻求在充满活力的市场中拓展视野的公司和投资者提供了无与伦比的发展和成功机会。亚洲拥有多元化的经济体和良好的投资环境, 是实现大幅增长和成功的门户。然而, 要在亚洲市场上航行复杂的道路可能是一项艰巨的任务。这正是 GWA 的优势所在: 凭借我们丰富的经验和由执行合伙人兼商业律师 Giovanni Pisacane 和 Daniele Zibetti 领导的专业团队, 我们将全程为您提供全面的指导, 为您在不断发展的亚洲市场中取得竞争优势。让 GWA 成为您在亚洲实现业务目标和成功愿景的向导。

contribute to a vibrant investment ecosystem. The combination of pro-business policies, such as tax incentives and free trade agreements, fast-growing consumer markets, lower labor and operating costs, innovation hotspots, strategic locations, and skilled labor, contributes to Asia's position as a prime destination for investors seeking growth and success.

GWA helps companies establish themselves in Asia by providing market support, regulatory guidance, local partnerships, office set-up and ongoing services such as accounting and strategic advice. Our expertise and customized services ensure well-informed decisions and effective solutions, accelerating market entry and operational implementation. Partnering with GWA empowers companies to significantly increase their chances of success in the dynamic Asian markets."

Asia presents an unparalleled opportunity for growth and success for companies and investors seeking to expand their horizons in a dynamic market. With its diverse economies and favorable investment environment, Asia offers a gateway to substantial growth and success. However, navigating the complexities of Asian markets can be a daunting task. This is where GWA steps in: with our extensive experience and professional team led by Managing Partners and business lawyers Giovanni Pisacane and Daniele Zibetti, we provide comprehensive guidance throughout your journey, offering a competitive advantage in the growing Asian market. Let GWA be your guide to achieving your business goals and realizing your vision of success in Asia.

For further information please contact:
欲了解更多信息请联系:
www.gwa-asia.com

